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E xtracte  de les sessio n s

A c t a  n ú m .  3 1 0

A les 22 hores del dia 16 de gener de 1930, 
es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya amb assistència dels Srs. Consellers 
Drs. Moli, Mas i Oliver, Barnadas, Bonet, Mar
ti i Balta, Mestres i Miquel, Pujadas, Queraltó, 
Sellas, Sola i Carrió i Solé i Gustems.

Presideix el Dr. Moli i actua de Secretari el 
Dr. Mas i Oliver.

Oberta la sessió s'excusa la no assistència dels 
Drs. Mir, Mundi, Nart i Riera.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la Sessió ante
rior.

Assabentat el Conseil de la mort de la señora 
àvia del Dr. Enric Fernandez i Pellicer, Secre
tari de la Cooperativa de Consum, s’acorda de 
fer constar en acta el condol de tots els Companys 
del Conseil i testimoniar en aquesta ocasió al 
Dr. Fernández i Pellicer la considerado i sim
patia personal de tots els reunits.

La presidència dóna compte d’haver rebut la 
visita del Dr. Aguado, de València, per a dema- 
nar en nom i representado de diversos Companys 
d’aquella regió si seria possible el seu ingrés a 
la Mutual Mèdica. El Conseil aprova la contes
tado donada pel Sr. President que fou d’haver 
vist amb molta simpatia la referida petició però 
no poder atendre amb sentiment per no perme- 
tre-ho l’estatut actual del Sindicat.

La Presidència dóna compte també d’haver 
rebut la visita del Sr. Secretari de l’Associació 
d’Estudiants de Medicina per a demanar si se’Is 
permetria tenir el seu Hoc social en el Sindicat. 
Després d’un canvi generai d'impressions, s’acor- 
da que malgrat es vegi amb el major interés la 
simpàtica petició de la referida Associació d’Es
tudiants, cl Sindicat 110 pot de moment complau- 
re’ls per quant el seu locai és insuficient, però, 
amb tot fer-los avinent que en el projecte del

Casal, en vies d’execució, el Sindicat pensará en 
reservar-los un Hoc.

S’aprova la representado ostentada pel senyor 
President en l’acte inaugural de la darrera As
semblea de Collegis en la quai fou amablement 
invitât el Sindicat.

Passa a tractar-se de les diverses institucions 
i ser veis del Sindicat.

Cooperativa de consum.—Es pregat d’entrar a 
la Sala de Sessions el Dr. Enric Fernández i 
Pellicer, Secretari de la Cooperativa de Consum, 
que ha sollicitât d’assistir a aquesta Sessió per 
a informar respecte la Institució la quai secreta
ria està al seu càrrec.

Amb la vènia de la presidència el Dr. Fer
nández i Pellicer exposa al Conseil un anticip de 
les dades del Baiane de l’exercici de 1929, les 
quais demostren la florent situado d’aquest 
Servei del Sindicat i la tasca admirable menada 
a terme pel seu Conseil Administrativ

Amb visibles mostres de satisfaccio el Conseil 
acorda un vot de felicitado pels Companys Con
sellers de la Cooperativa i es prega al Dr. Fer
nández i Pellicer que els hi trameti 1’agradable 
impressió que ha recollit el Conseil del seu in
forme.

A continuado el Dr. Fernández  ̂ Pellicer, 
demana en nom del Conseil de la Cooperativa que 
per a atendre degudament el volum d’operacions 
que actualment ja realitza aquella secció el Sin
dicat es serveixi de cercar i destinar un empleat 
especialitzat. Ofereix també el Dr. Fernández i 
Pellicer que la Cooperativa augmentará espontà- 
niament la subvenció mensual que per Serveis 
Administratius abona al Sindicat.

Després d’un canvi d’impressions s’acorda d’ac- 
cedir a la petició formulada per la Cooperativa 
de Consum i concedir un vot de confiança al se- 
nyors President i Secretari perqué con juntament 
amb el Sr. Secretari de la Cooperativa tinguin


